
Ripoll proposa 24.000 metres quadrats per a l«esbarjo de

gossos

L'Ajuntament iniciar� una campanya d'esterilitzaci� per evitar embarassos

no desitjats de gosses

L«Ajuntament busca mesures per acabar amb

l«incivisme.

RIPOLL | JORDI REMOLINS

L'Ajuntament de Ripoll ja t� a punt dues noves campanyes per fer

front a la problem�tica dels gossos. Una, per a l'esterilitzaci� de

mascotes, per tal d'evitar embarassos no desitjats, i una altra de

zones d'esbarjo per a gossos, per tal de localitzar els llocs on els

propietaris poden treure'ls a passejar. Aquests fets se sumen a

l'amena�a del consistori d'analitzar l'ADN dels excrements dels

gossos per evitar que facin les seves necessitats en els parcs

infantils. La proposta del consistori es concentra a les lleres dels rius Ter i Freser, uns sectors que sumen 24.417

metres quadrats. El m辿s ampli 辿s la llera de la Devesa del Pla, amb 7.500 metres quadrats, seguit per la de

Can Guetes amb 6.800 i la de Castelladral, amb 6.684. A aquests s'hi sumen el de Can Guetes, i el del Pont del

Raval, l'炭nic a la riba del Freser. Queda fora d'aquestes zones la llera del Mestre Guich, ja que es considera que

辿s un lloc m辿s c竪ntric i visible per als turistes. Per donar a con竪ixer aquesta campanya de zones d'esbarjo,

l'Ajuntament ha elaborat d鱈ptics on es recorden les normes d'炭s. En aquest espai, l'Ajuntament demana que

els gossos vagin sempre acompanyats d'una persona responsable que els tingui controlats en tot moment.

Tamb辿 permeten que es puguin deixar anar sense corretja sempre que vagin identif icats i no siguin

potencialment perillosos. Malgrat estar al costat del riu, des del consistori es demana que es recullin els

excrements i que un cop els gossos hagin acabat l'esbarjo, els tornin a lligar. Pr嘆ximament tamb辿

s'instal揃laran r竪tols de prohibici坦 de gossos prop dels parcs infantils.

La regidora de seguretat ciutadana i conviv竪ncia de l'Ajuntament, Dolors Vilalta, va recon竪ixer que per ara

encara no s'ha aplicat la identif icaci坦 dels gossos a trav辿s de l'ADN de les femtes perqu竪 辿s un sistema

que resulta "car". En tot cas, arran de l'inter竪s d'altres municipis a aplicar metodologies similars, s'ha trobat una

empresa que podria realitzar el servei a un preu inferior. Per tant, no es descar ta que en el futur es pugui acabar

utilitzant aquest sistema de detecci坦 d'infraccions canines.
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